
Vaccinatiedorp draait stilaan op volle toeren
De Covid-vaccinatie is één van de belangrijkste stappen die we nemen om uit de pandemie te geraken en terug te keren naar 
ons oude leven. Omdat deze vaccinatiecampagne zo uitermate belangrijk is, was N-VA Evergem er als de eersten bij om voluit te 
pleiten voor een vaccinatiedorp in onze gemeente.

“Het is van cruciaal belang dat onze inwoners in hun eigen, 
vertrouwde omgeving gevaccineerd kunnen worden”, vertelt 
schepen van Volksgezondheid Kathleen Depoorter. “Onze lokale 
N-VA-fractie vindt het prioritair dat de Evergemnaar zich kan 
laten vaccineren in eigen gemeente. In een vertrouwde  
omgeving, met vertrouwde gezichten van artsen en vrijwilligers, 
kunnen onze burgers zonder een al te grote verplaatsing ervoor 
kiezen om hun spuitje te krijgen.”

Voor de inrichting van het vaccinatiedorp werkte de gemeente 
bovendien samen met lokale ondernemers. “Ook de gemeentelijke 
diensten en de niet-medische vrijwilligers zijn voor meer dan de 
helft Evergemnaren”, vervolgt ze. “Het dorp zal voor de vacci-
natie van zo’n 70.000 mensen instaan. Er werd gekozen voor een 
tent. Op die manier blijft de gemeentelijke sporthal ter beschik-
king staan van alle Evergemse sportievelingen en verenigingen.”

Zomer als mikpunt

“De eerste vaccinatieweken, waarin de zorgverstrekkers aan 
bod kwamen, verliepen heel vlot. Nu hopen we dat er snel veel 
vaccins naar ons toe komen. Zo zullen we voor de zomer het 
grootste deel van de Evergemnaren die dat willen een vaccin 
toedienen. Het is van het allergrootste belang dat we ons in  
voldoende aantal laten vaccineren zodat we het virus geen  
kansen meer geven om ons nog langer te gijzelen”, besluit  
Kathleen Depoorter.

Beste inwoner

We leven al meer dan een jaar met het coronavirus. Onze burgervader Joeri De Maertelaere,  
schepenen, mandatarissen en bestuursleden strijden samen met jullie om de pandemie onder 
controle te krijgen en te houden. Hou nog even vol! Samen geraken we hierdoor. Evergem zal  
binnenkort opnieuw schitteren, feesten, winkelen, bruisen van (cultureel) leven en nog zoveel meer.

Wij kijken er allemaal naar uit om elkaar in levenden lijve terug te zien. In naam van het voltallige 
N-VA-bestuur: tot binnenkort!

 Van links naar rechts: gemeenteraadslid Leen Ysebaert, lid Bijzonder 
Comité Margot Colpaert, schepen van Volksgezondheid en Kamerlid 
Kathleen Depoorter en gemeenteraadslid Françoise Vercruysse.

Het is van cruciaal belang dat onze inwoners in 
hun eigen, vertrouwde omgeving gevaccineerd 
kunnen worden.” 

Kathleen Depoorter,  
schepen van Volksgezondheid

Chris Ranschaert, Voorzitter
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Veilige schoolomgeving
Wat is de grootste bekommernis van 
een bezorgde ouder als je kind school-
rijp is? Of je kinderen nu te voet of met 
de fiets vertrekken of ze gebracht wor-
den met de auto. Als ze maar heelhuids 
aankomen op school en veilig weer naar 
huis terugkeren. Daar zouden ouders 
geld voor geven, veel geld.

Gemeenteraadslid Trui Denolf vertelt: 
“Sinds oktober 2020 heb ik mij aange-
sloten bij een enthousiaste, dynamische 
werkgroep: veilige schoolomgeving. In 
de vaste kern van die groep zitten leden 
van de politie, een paar ouders met 
een groot verantwoordelijkheidsgevoel 
en natuurlijk de bevoegde schepenen. 
Alle scholen uit Evergem worden onder 
de loep genomen met één doel: de 
omgeving veiliger maken via educa-
tie, sensibilisering of infrastructurele 
wijzigingen.”

Kenny Ketels, schepen van Onderwijs, 
legt uit: “Eerst stuurt elke school een 
delegatie met directie, leerkrachten 
en geëngageerde ouders uit. Zij geven 
algemene info over de school, zoals de 
situering van de schoolpoort, het aantal 
fietsers en voetgangers, of er gemach-
tigde opzichters zijn, of er een ouderraad 
bestaat enzovoort.”

Pijnpunten blootleggen

“Dan is het de bedoeling dat er een paar 
leden van onze groep de schoolomge-

ving observeren om de pijnpunten bloot 
te leggen. Daarna worden die items 
één voor één naar voor gebracht in de 
werkgroep en brainstormen we hoe 
we de dingen beter kunnen aanpak-
ken. De focus ligt op de veiligheid bij 
het oversteken van de straat, mogelijke 
hindernissen door vrachtwagens, auto’s 
of bussen en parkeerplaatsen voor wach-
tende ouders.”

Christa Raes vult aan: “Via een werk-
groep is de Kloosterstraat in Kluizen 
omgevormd tot woonerf en schoolstraat. 
Zo’n straat is voorbehouden voor voet-

gangers en fietsers tussen bepaalde uren. 
Buiten die uren is de straat een woonerf 
waar je maximum 20 km/u mag rijden. 

Aan de Gemeentelijke Basisschool van 
Sleidinge sieren opnieuw de groene 
mannetjes ‘Victor Veilig’ het zebrapad, 
zij worden nog meer in de schijnwerpers 
gezet door een accentverlichting. Op 
de site wordt ook nagedacht om in de 
Kerkstraat een veiligere oversteekplaats 
te maken voor de leerlingen.”

Kort op de bal spelen

“Ondertussen kregen we een mail van 
een ouder die zich zorgen maakt over 
een onveilig voetpad in de Hofbilk- 
straat. Ook daar speelt onze werkgroep 
onmiddellijk op in, mede dankzij de 
beslissing van de laatste gemeenteraad 
om in die straat de zone 30 te vergroten”, 
besluit Trui Denolf.

De volgende speerpunten zijn nu gericht 
op de Vrije Basisschool in Ertvelde. Het 
wordt een uitdaging om samen te zitten 
met school, de opvang en brouwerij 
Van Steenberge, want vrachtwagens en 
schoolgaande jongeren zijn een moei-
lijke combinatie.

We hebben het volste vertrouwen in de 
werkgroep dat we ook hier samen tot 
een consensus zullen komen. Uiteindelijk 
streven we allemaal hetzelfde na: een 
veilige schoolomgeving.

 Van links naar rechts: lid Bijzonder Comité 
Christa Raes, gemeenteraadslid Trui Denolf 
en schepen van Onderwijs Kenny Ketels.
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Nieuw zwembad in Sportcentrum Hoge Wal
De levensduur van de kuip van het huidige zwembad is beperkt en de kosten voor herstel zijn hoog. Daarom besliste het  
gemeentebestuur om in het meerjarenplan de bouw van een nieuw zwembad op te nemen. 

Eerder dit jaar werd trajectbegeleider BV Neirynck - De Neve 
aangesteld. Samen met de gemeentelijke stuurgroep werden de 
verschillende mogelijkheden om een nieuw zwembad te laten 
ontwerpen, bouwen, beheren en exploiteren onderzocht. Er komt 
een zwembad van 25 op 15 meter, een instructiebad van 15 op 8 
meter met beweegbare bodem en een peuterbad.

Groter bad en ruimere openingsuren

Schepen van Sport Kenny Ketels geeft meer uitleg: “Kiezen voor 
deze uitbesteding betekent dat het zwembad niet meer in han-
den is van de gemeente. Daarmee hoopt Evergem een ruimere 
dienstverlening aan te bieden. Met meer zwemwater en ruimere 
openingsuren. Bovendien kiest het bestuur voor zekerheid zon-
der financiële risico’s en maximale ontzorging van de diensten. 
De firma moet dan op zijn beurt voldoen aan de vastgelegde 
afspraken. Op die manier heeft de gemeente onder andere in-

spraak over de tarieven voor scholen, verenigingen en inwoners.”

“De focus ligt vooral op sportief zwemmen en minder op recre-
atie. Clubzwemmen en recreatief zwemmen kan gecombineerd 
worden. Het polyvalent terrein rond het sportcentrum blijft 
gevrijwaard”, vertelt Kenny Ketels.

Bouw zwembad start in 2022

Ook gemeenteraadslid Freddy Versprille is tevreden met de 
beslissing: “De nieuwe infrastructuur is van groot belang voor 
onze inwoners en de zwem- en duikclub in onze gemeente. De 
bestaande ruimtes zullen we herbestemmen naar indoor bol- en 
petanquebanen. Daarvoor werd 200.000 euro in het meerja-
renplan voorzien. We streven ernaar om de bouwwerken van 
het zwembad te laten starten in 2022. We willen het bestaande 
zwembad tijdens de bouwwerken zo lang mogelijk openhouden.”

Langste Oost-Vlaamse mountainbikeroute ligt in Evergem
Gemeenteraadslid Stefaan Luca: “Mountainbiken is hot. De oude mountainbikeroute 
in Evergem voldeed niet meer aan de huidige verwachtingen. Daarom werkten Sport 
Vlaanderen en Sport Evergem een nieuwe bepijlde route uit. Ook de sportdiensten van 
Assenede, Lievegem en Kaprijke sprongen op de kar. De nieuwe mountainbikeroute 
bestaat uit drie lussen en is 101 km lang. Het is meteen ook de langste route van Oost-
Vlaanderen.”

“In 2021 breiden we elke lus nog uit met een technisch parcours. Zo komt er één aan 
Cultuurcentrum Evergem en eentje aan de skeelerpiste van Ertvelde. De locatie van het 
technisch parcours bij de lus van Doornzele is nog niet gekend”, vult fractievoorzitter 
Josse Verdegem aan.

 Boven: gemeenteraadsleden Freddy Versprille en 
Stefaan Luca. Onder: schepen van Sport Kenny Ketels 
en fractievoorzitter Josse Verdegem.
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Er schijnt weer licht aan de horizon
13 maart 2020 is een datum die we helaas nog een tijdje zullen onthouden. Meer dan een jaar geleden gingen onder andere 
alle woonzorgcentra op slot omdat het coronavirus er bijzonder hard toesloeg. Vandaag is er eindelijk goed nieuws: het aantal 
besmettingen, ziekenhuisopnames en overlijdens in de woonzorgcentra blijft maar dalen.

“Het afgelopen jaar was een echte rollercoaster”, vertelt Pa-
trick Huyghe. “Van bij het begin van de pandemie moesten 
we ons constant aanpassen aan de verschillende protocollen. 
Onze bewoners, hun familie en ons personeel beschermen, 
bleef al die tijd de prioriteit nummer één. Tijdens de crisis 
werd bovendien hoog ingezet op hun mentale welzijn door 
het aanbieden van ondersteuning via psychologen.” Vandaag 
is de situatie in de woonzorgcentra een wereld van verschil in 
vergelijking met de bijtende stress van de afgelopen maanden. 
Er heerst eindelijk weer wat gemoedsrust bij zowel bewoners 
als personeel.

Vaccin als bondgenoot

Is er dan eindelijk licht aan het einde van de tunnel? Patrick 
is er zeker van: “Met de hulp van een machtige bondgenoot, 
het vaccin, kan de situatie alleen maar verbeteren. Zo is er een 
opvallende daling van het aantal besmettingen en ziekenhuis-
opnames. Grote uitbraken worden zeldzaam en ook het aantal 
overlijdens daalde.”

Dankzij de vaccinatiecampagne heerst zowel bij bewoners 
als personeel een enorme opluchting. “Laat ons hopen dat 

de situatie snel terug normaal wordt. Nog een paar maanden 
geduld”, besluit Patrick.

Patrick Huyghe
Voorzitter Zorgbedrijf Meetjesland

Patrick Huyghe, Schepen van Seniorenbeleid

Warm Evergem-project: 
‘TelefoonSTER’
Begin vorig jaar ging het project ‘TelefoonSTER’ van start. 
Alle nog thuiswonende 80-plussers in onze gemeente  
werden opgebeld. Voor Evergem komt dat neer op zo’n  
duizend inwoners.

Veel mensen hebben nood aan een regelmatige babbel, voelen 
zich eenzaam, of zoeken een luisterend oor. Er werd voorna-
melijk gepeild of één van die soorten ondersteuning vanuit de 
gemeentelijke diensten noodzakelijk bleek. Al die telefoontjes 
resulteerden in een honderdtal senioren die momenteel weke-
lijks opgebeld worden door een vaste vrijwilliger. Dat aantal is 
trouwens nog steeds in stijgende lijn.

Uitbreiding initiatief

“In het kader van het project ‘Warm Evergem’, werd vrij snel 
beslist om het initiatief uit te breiden naar alle 70-plussers. 
Gezien het succes en de positieve feedback, is er intussen zelfs 
een tweede fase opgestart bij 67- tot 70-jarigen. Er worden 
momenteel ongeveer 3.000 inwoners gecontacteerd door niet 
minder dan 60 vrijwilligers en personeelsleden. Een dikke 
proficiat aan alle mensen die deze sociale taak op zich hebben 
genomen”, zegt Patrick Huyghe, schepen van Seniorenbeleid.

Alle hulpvragen van onze inwoners worden gescreend en door 
onze centrumleidster van het Dienstencentrum Evergem naar 
de juiste dienst verwezen. Wie graag regelmatig gecontacteerd 
wil worden, wordt opgenomen in de belrondes. Dringende 
situaties worden onmiddellijk en bij voorrang behandeld.

www.n-va.be/evergem
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Onze gemeente helpt jongeren door moeilijke periode
Het afgelopen jaar was voor iedereen zwaar en uitdagend. Ook jongeren hebben het niet gemakkelijk in deze coronatijden.  
Ze stellen zich flexibel op en leven de maatregelen zo goed mogelijk na. We willen hen ondersteunen en een stem geven. 
Daarom nam het gemeentebestuur verschillende initiatieven.

Blok je rond-pakket

Kenny Ketels, schepen van Jeugd en Onderwijs: “We mogen 
de jongeren in onze gemeente absoluut niet vergeten. De focus 
ligt op ‘je goed in je vel voelen’. Ouders, grootouders, broers 
en/of zussen konden tijdens de examenperiode van het eerste 
semester studenten een hart onder de riem steken door hen te 
verrassen met een ‘Blok je rond-pakket’. Een gratis box met 
enkele versnaperingen en gadgets. We bekijken of dat initiatief 
herhaald kan worden in juni.”

Studenten Bodine Gillis en Josse Verdegem waren bijzonder 
tevreden met hun pakket. Bodine vertelt: “Veel Evergemse 
jongeren missen het sociaal contact. Niet per se op café gaan 
of gaan fuiven, maar de bijeenkomsten met een groepje, het 
samenzijn met vrienden. Ook ik mis het enorm om fysiek naar 
de les te gaan. Alle lesgevers doen een grote inspanning om 
digitaal en kwalitatief les te geven, maar ganse dagen les volgen 
achter je bureau is mentaal niet te onderschatten.”

“De afgelopen examenperiode leek veel langer te duren dan 
anders. Het blokpakket was een hartverwarmende opsteker,” 
vult Josse aan.

Kindergemeenteraad

Evergem wil via de kindergemeenteraad nog beter te weten  
komen wat kinderen belangrijk vinden. “De kindergemeente-
raad wordt samengesteld uit kinderen van het vierde en vijfde 
leerjaar van alle 15 lagere scholen in Evergem,” zegt Kenny Ketels.

Oost-Vlaanderen blijft investeren in lokale economie
Op 1 januari 2021 nam An Vervliet de groen-witte sjerp over van Annemie Charlier als gedeputeerde voor Ruimte-
lijke Planning, Erfgoed en Recreatiedomeinen. Bovendien is ze voortaan ook bevoegd voor Economie, een taak die ze 
overneemt van eerste gedeputeerde Kurt Moens.

An Vervliet: “Ik vervoeg de deputatie op een moment dat onze economie on-
der druk staat door de coronacrisis. De Oost-Vlaamse werkloosheidscijfers 
bereiken hoogtes die we het afgelopen decennium nog niet zagen. Heel wat 
ondernemers moeten de deuren nog steeds gesloten houden, terwijl anderen 
dan weer hun inkomsten zien teruglopen. Toch blijft het provinciebestuur 
volop investeren in onze lokale economie. Op die manier hopen we onze 
bijdrage te leveren aan de economische relance.”

Ook het provinciebestuur ziet zijn inkomsten echter terugvallen. Kurt 
Moens: “Het klopt dat de coronacrisis zich laat voelen in de financiën van de 
provincie. Zo verwachten we minder fiscale ontvangsten en inkomsten uit 
de recreatiedomeinen, onderwijsinstellingen en PAULO.

Provincie financieel gezond

Maar ook ondanks de tegenvallers, blijft de provincie financieel gezond. 
“Het is cynisch, maar door de verminderde werking, vallen uiteindelijk 
ook de exploitatiekosten een stuk lager uit. Bovendien springt het provin-
ciebestuur sowieso erg zuinig om met belastinggeld. Dat maakt dat we het 
geplande investeringsritme kunnen blijven aanhouden”, zegt Kurt.

 Van links naar rechts: schepen van Jeugd Kenny Ketels,  
fractievoorzitter Josse Verdegem en bestuurslid Bodine Gillis.
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Samen maken we Antwerpen groener

Hebt u een
goed idee en wiltu mee de handen uitde mouwen steken? 
Mail dan naar meerbos@vlaanderen.be

4.000 hectare extra bos tegen 2024, dat is de ambitie van Zuhal Demir en de Vlaamse 

Regering. Ze slaan daarvoor de handen in elkaar met een ongeziene Bosalliantie van natuur-

verenigingen, bosgroepen, regionale landschappen, lokale besturen en jeugdverenigingen.

• erkent Zuhal 463 hectare extra natuurreservaten en maakte ze 921 hectare 

natuurreservaat toegankelijker,

• investeren we in een van onze oudste natuurgebieden, De Liereman, nadat het vorige zomer 

door een grote bosbrand getroffen werd, 

• maken we werk van een aaneengesloten grensoverschrijdend natuurgebied van 1.000 hectare 

in de vallei van ’t Merkske in Zondereigen (Baarle-Hertog),

122 
miljoen

euro budget

4.000 ha
effectief extra bos

tegen 2024

20.000 ha
extra natuur

onder natuurbeheer

In de provincie Antwerpen ...

Zuhal Demir, Vlaams minister van Omgeving

De relatie tussen Vlaanderen en de natuur was de voorbije 
jaren geen goed huwelijk. Daar brengen wij verandering in.” 

“

Samen maken we Antwerpen groenerStroop uw mouw op en laat u prikken

Voor uzelf en voor 
6,5 miljoen Vlamingen

Het voorbije jaar hebben we met z’n allen alles in de strijd gegooid 
om het coronavirus in te dijken: lockdowns, avondklok, bubbels, 
beperkte knuffelcontacten. Nu zijn we klaar om het virus effectief te 
verslaan. Daar is slechts één doeltreffend middel voor: vaccinatie. 

Hoe meer mensen gevaccineerd zijn, hoe groter de groeps- 
immuniteit. En hoe sneller we de poorten van onze samenleving 
kunnen openzwieren. Onze naasten opnieuw omarmen. Genieten 
van een terrasje. Elkaar begroeten op de werkvloer.

Nu is het aan ons
Vaccins hebben in de loop van de geschiedenis tal van besmet-
telijke ziekten uit onze huizen gehouden. Dat zal ook lukken met 
corona, als we ons met zoveel mogelijk laten vaccineren. 

Duizenden zorgverleners hebben zich de voorbije maanden ont- 
zettend hard ingezet voor de vele slachtoffers van corona, vaak 
met gevaar voor hun eigen gezondheid. Nu is het aan ons om de 
mouwen op te stropen. Letterlijk. Voor onszelf en voor 6,5 miljoen 
Vlamingen. 

Op www.laatjevaccineren.be vindt u alle informatie over uw 
vaccinatie. Waar, wanneer en alle andere praktische afspraken. 

NIEUW-VLAAMSE ALLIANTIE

Vaccinatie is hét succesnummer van de geneeskunde. Dankzij vaccinatie roeiden 
we onder meer de pokken uit. En het is met vaccinaties dat we ook corona moeten 
aanpakken. Laat u dus inenten tegen Covid-19. Bescherm uzelf, uw familie en de 
6,5 miljoen andere Vlamingen”

Louis Ide, nationaal secretaris N-VA, arts en infectiecontrolespecialist AZ Jan Palfijn

Al langer dan een jaar strijden onze zorgverleners tegen het 
coronavirus. Nu is het aan ons. Door ons massaal te laten 
vaccineren, kunnen we terugkeren naar ons normale leven. 
Daar snakken we met z’n allen naar.”

Kathleen Depoorter, Kamerlid


